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Co dalej z sandomierskim Muzeum Okręgowym?
SERWIS INTERNETOWY RADIA “KIELCE”

Ważą się losy Muzeum Okręgowego w Sandomierzu. Powiat, jako główny organ prowadzący
przygotował projekt uchwały o przekazaniu tej placówki miastu oraz prowadzenia go jako
wspólnej instytucji kultury. Inicjatywa przejęcia muzeum należy do burmistrza Sandomierza
Jerzego Borowskiego,  została poparta uchwałami Rady Miasta,  najpierw intencyjną i  tą
ostateczną, ale ta druga, co warto przypomnieć przeszła tylko niewielką przewagą głosów.
Miasto miałoby być głównym organem prowadzącym Muzeum Okręgowe w Sandomierzu od
1 stycznia 2013 roku,  a współorganizatorami: powiat i  samorząd województwa. Jest to
sensowne, żeby wszystkie placówki kultury w mieście były w jednym ręku, łatwiej wówczas
nimi zarządzać i promować, uważa starosta sandomierski Stanisław Masternak. Dodaje, że
podstawowym warunkiem przekazania placówki miastu będzie to, że  pisemnie zadeklaruje
ono nie ograniczanie dotychczasowej działalności Muzeum Okręgowego oraz przekazywanie
na rzecz tej instytucji dodatkowych niż przewidziane umową środków finansowych, jeżeli w
trakcie roku kalendarzowego będą takie potrzeby. Za przekazaniem muzeum  samorządowi
miejskiemu opowiada się także Jacek Kowalczyk, dyrektor Departamentu Kultury, Turystyki
i  Sportu  w  Urzędzie  Marszałkowskim  w  Kielcach.  Jego  zdaniem  miasto  ma  większe
możliwości niż powiat,  zwłaszcza jeżeli  chodzi o dochody własne i  dysponowanie nimi.
Burmistrz Sandomierza planuje, aby po przejęciu Muzeum  Okręgowego stanowiło ono jedną
instytucję wraz z Bramą Opatowską i Podziemną Trasą Turystyczną. Sesja Rady Powiatu na
której  głosowana  będzie  uchwała  dotycząca  przekazania  muzeum odbędzie  się  dzisiaj.
Rocznie na utrzymanie tej placówki potrzeba ok. 2 mln. 


